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PROTOKÓŁ Nr XLII/18 

z XLII Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w dniu   26 kwietnia 2018  r. 

 

Ad. 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki o godz. 9.00 otworzył XLII sesję Rady 

Gminy Kobylanka. Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki oświadczył, że zgodnie      

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – 

lista obecności zał. Nr 1. 

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Mirosław Przysiwek, 

sekretarz p. Jolanta Kazberuk,  skarbnik p. Daniel Urbańczyk, pracownik UG p. Katarzyna 

Jaskulska, przedstawiciele GKS ZJEDNOCZENI Kobylanka p. Zbigniew Sznycer                     

i p. Andrzej Suchta. Przedstawiciel GKS ZNICZ Niedźwiedź p. Zbigniew Tarnawski oraz 

Sołtysi/przedstawiciele Rady Sołeckiej i mieszkańcy –  lista obecności zał. nr 2.  

 

Ad. 2 

Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XLI sesji Rady Gminy z dnia  29.03.2018 r .  

Radna Cz. Grabowska zgłosiła wniosek w sprawie zmiany w projekcie protokołu dotyczącej 

wykreślenia wypowiedzi, która została zawarta na str. 17 w pkt. 17 (ostatnie zapisane zdanie). 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za 14, przeciw-0, wstrzymał się-1          

w obecności 15 radnych. Wniosek został przyjęty. 

Protokół z posiedzenia XLI sesji Rady Gminy z dnia  29.03.2018 r. został przyjęty                    

w następujący sposób: za-11, przeciw-0, wstrzymał się-4  w obecności  15 radnych 

/głosowanie imienne zał.  Nr  3/. Protokół został przyjęty z uwzględnieniem wniosku. 

Radny Z. Drohomirecki zgłosił wniosek w sprawie zmiany porządku obrad, aby pkt. 

„Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomników upamiętniających 

100. rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości oraz 70. rocznicę powstania Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy – projekt nr 32/18.” został  przeniesiony 

przed pkt. „Odpowiedzi na złożone  interpelacje i zapytania.” tj. jako pkt. 21. 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób:za-13, przeciw-2, wstrzymał się-0          

w obecności 15 radnych. Wniosek został przyjęty. 

Porządek obrad XLII Sesji Rady Gminy Kobylanka w dniu   26.04.2018 r. godz. 9.00  – po 

zmianach 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XLI sesji Rady Gminy z dnia  29.03.2018 r .  

3. Kultura fizyczna i  sport w Gminie Kobylanka. 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami w roku 2017. 

5. Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę 

Gminy Kobylanka,       w tym:  informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

6. Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Prelekcja dotycząca szlaków cysterskich. 
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8. Interpelacje i zapytania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  - 

projekt           nr  24/18. 

10. Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 – projekt nr   25/18. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/236/17 w sprawie emisji 

obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – projekt nr 26/18. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie gminy Kobylanka – projekt nr  27/18. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych na terenie gminy Kobylanka – projekt nr 28/18. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Kobylanka odstępstw od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych – projekt nr 

29/18. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw 

oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - 

projekt         nr 30/18. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin oraz 

PGL Lasy Państwowe Nadleśnictwo, dotyczącego realizacji wspólnego 

przedsięwzięcia pn.: „Budowa odcinka drogi łączącej osiedle Szczecin – Jezierzyce     

z miejscowością Rekowo, stanowiącą fragment „Szlaku Cysterskiego” o dł. ok. 2,672 

km” – projekt nr 31/18. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 

rok – projekt nr 33/18. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska 

śródlądowego w Zieleniewie  nad jeziorem Miedwie na 2018 rok – projekt nr 34/18. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobylanka na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych – projekt nr 35/18. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości 

Kobylanka – projekt nr 36/18. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomników 

upamiętniających 100. rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości oraz 70. 

rocznicę powstania Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy – projekt 

nr 32/18. 

22. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad.           

Radny G. Kłos zgłosił wniosek, aby radni zajęli stanowisko, wyrazili opinię dotyczącą nowo 

powstałego marketu w Kobylance. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wyrażenie opinii musi być dokonane             

w formie uchwały lub przedstawienie niniejszej sprawy w wolnych wnioskach.  

Radny G. Kłos poinformował, że sprawę dotyczącą postawienia sklepu w Kobylance 

przedstawi w punkcie wolne wnioski.   

 

Ad. 3 

Kultura fizyczna i  sport w Gminie Kobylanka. 
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P. Z. Tarnawski przedstawiciel GKS ZNICZ Niedźwiedź przedstawił informację dotyczącą 

działalności klubu sportowego, które stanowi zał. nr 4. 

Radny D. Dąbkowski – poprosił o wysokość kwoty przydzielonej  dla klubu. 

P. Z. Tarnawski –  klub otrzymał dotację w 2017 r. – 20 000 zł a w 2018 r. – 40 000 zł. 

Radny J. Malinowski – ilu uczestników klub planuje w organizacji Biegu Niepodległości        

w 2018 r.? 

P. Z. Tarnawski – planujemy ok. 300 uczestników. 

Radny D. Dąbkowski – ilu jest sportowców w klubie z terenu Gminy Kobylanka? 

P. Z. Tarnawski – 25 dorosłych i 5 młodzieżowców. 

Radny D. Dąbkowski – ilu jest mieszkańców wśród 30 osób? 

P. Z. Tarnawski – naszych mieszkańców jest ok. 70 %. 

Radny Ł. Biernacik - czy teren boiska spełnia swoje wymagania. 

P. Z. Tarnawski poinformował o działaniach pielęgnacyjnych terenu boiska. 

Radny Z. Drohomirecki – sprawa dotyczy  gminnych imprez – czy były rozmowy  z Klubem 

ZJEDNOCZENI Kobylanka w sprawie współpracy? 

P. Z. Tarnawski poinformował, że klub z Kobylanki zaprasza do współpracy.  

Przedstawiciel GKS ZJEDNOCZENI Kobylanka p. Z. Sznycer poinformował, że GKS 

ZNICZ Niedźwiedź nigdy nie prosił do współpracy w organizacji imprez gminnych. 

Przedstawiciel GKS ZJEDNOCZENI Kobylanka p. Z. Sznycer przedstawił informację 

dotycząca działalności GKS ZJEDNOCZENI Kobylanka, zał. nr 5. 

Radny Z. Drohomirecki poinformował, że uważa, że współpraca powinna być  dla dobra 

mieszkańców, aby kluby się zjednoczyły. 

P. Z. Sznycer poinformował, że realizacja zadań odbywa się w klubach zgodnie z zapisami 

zawartymi w umowach. 

Radny Z. Drohomirecki poinformował,  że  działania powinny być wspólne. 

P. Z. Tarnawski poinformował, że jak będzie potrzeba do klub zwróci się do klubu                   

z Kobylanki o pomoc w działaniach w ramach imprez gminnych. 

Radny D. Dąbkowski  - jakie środki zostały przydzielone? 

P. Z. Sznycer – środki przydzielone: w 2017 r –107 000 zł , w 2018 r. –100 000 zł, ok. 70%  

to mieszkańcy Gminy Kobylanka. 

Wójt poinformował, że od 2016 r. jest zmiana finansowania klubów  sportowych. Czy ta 

zmiana jest satysfakcjonująca, inspirująca. Jeśli nie , to co przeszkadza, co należy poprawić    

w systemie finansowania Państwa. 

P. Z. Sznycer poinformował, że środki na chwilę obecną są wystarczające. Problem jest            

z boiskiem. Brak jest boiska do gry w piłkę nożną. Od kilku lat prosimy o pomoc. Środki 

dostajemy, aby odegrać mecz jest problem, nawierzchnia boiska nie nadaje się do gry. Jeżeli 

jest to promocja, to proszę poprawić boisko. Bez boiska nie ma szans, aby się rozwijać. Nie 

ma szans, aby związek dopuścił do gry. 

Radna Cz. Grabowska – czy ma pan koszty dotyczące naprawy boiska? 

P. Z. Sznycer – były plany budowy boiska z lat ubiegłych. Koszt naprawy samej nawierzchni 

ok. 300 000 – 350 000 zł. Kalkulacja była robiona ok. 8 lat temu. 

Przewodniczący rady Gminy – jaki jest koszt utrzymania boiska? 

P. Z. Sznycer – ok. 4 000 zł rocznie. 
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P. A. Suchta poinformował, że dotyczy to nie tylko nawierzchni boiska, dotyczy to szatni, 

widowni, całego terenu przy boisku. Dzisiaj jest współpraca ze szkołą w Reptowie (dot. 

szatni). Proponuje, może zastanowić się nad sztuczną nawierzchnią. Spowoduje to mniejsze 

koszty utrzymania obiektu. 

P. Z. Sznycer poinformował, że zaletą sztucznej nawierzchni jest możliwość wynajmu             

w okresie zimowym. Koszt infrastruktury ok. 3 000 000 zł.  Jest możliwość partycypacji         

w kosztach, pozyskanie środków zewnętrznych. 

Wójt poinformował, że w strategii jest zaplanowana kwota ok. 1 500 000 zł. 

P. Z. Sznycer poinformował, że tylko jest potrzeba naprawy nawierzchni sportowej, 

ogrodzenia. Takie są postawione wymogi. 

Radna Z. Drohomirecki  - z dyskusji wynika, że na dwóch boiskach w Niedźwiedziu                 

i Reptowie są płyty do renowacji. Jakie by to były koszty naprawy, czy można to rozłożyć na 

lata? 

P. Z. Sznycer – można rozłożyć na lata. 

Mieszkaniec p. Gąsiorowski poinformowała, że najważniejsza jest płyta, aby zawodnicy nie 

łamali nóg. 

P. Z. Sznycer poinformował, że wnioski na dofinansowanie może składać Gmina a nie klub, 

gdyż Gmina jest właścicielem obiektu.  

Radna Cz. Grabowska – nie ma szatni, sanitariatów, w związku z tym gdzie zawodnicy się 

przebierają? 

P. Z. Sznycer poinformował, że klub współpracuje ze szkołą (dot. wykorzystania łazienek, 

szatni przez zawodników). Natomiast sędziowie korzystają z sanitariatów i szatni 

znajdujących się na obiekcie boiska ORLIK.  

Wójt poinformował, że  w przyszłorocznym planie zostanie zamieszczona budowa kompleksu 

sportowego. Zostanie określony termin realizacji. Zostało złożone podziękowanie dla klubów 

za współpracę. 

Radny Ł. Biernacik – czy jest możliwość zjednoczenia się klubów? 

P. Z. Sznycer poinformowała, że klub widzi możliwość, aby działania podejmować wspólnie. 

P. A. Suchta poinformował, że dlatego jest taka nazwa Zjednoczeni, gdyż to są mieszkańcy      

z całej Gminy. 

Radny J. Malinowski – czy jest możliwość utworzenia bardzo młodej drużyny z dzieci 

uczęszczanych do przedszkola ? 

P. Z. Sznycer poinformował, że możemy włączyć  młodsze. W grupach jest po ok. 14-15 

osób. Jest kategoria SKLRZAT, ale aby je zgłosić to musi być ok. 15 osób. W chwili obecnej 

nie mamy takiej grupy dzieci.  

Sale posiedzeń opuściła radna J. Kisielewska. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 

14. 

Radny J. Malinowski – jakie są cele na 2018 rok dotyczy dzieci? 

P. Z. Sznycer poinformował, że w planie jest utworzenie grupy młodzików. Aby utworzyć 

taka grupę musi być ok. 20 osób zainteresowanych. 

Mieszkaniec p. Gąsiorowski poinformował, że jeżeli chodzi o utworzenie grupy dzieci z „O” 

to musi być osobą odpowiedzialną nauczyciel w–f , a nie trener z przypadku. Koszt 

utrzymania takiej grupy i trenera będzie 3 lub 4 razy wyższy. 



5 
 

Radny J. Malinowski poinformował, że dzieci powinniśmy zatrzymać, a nie pozwolić na 

przechodzenie do innych klubów.  Powinno być budowane od podstaw, od najmłodszych. 

P. A. Suchta poinformował, że p. Malinowskiemu chodzi o zabawę ( dotyczy dzieci 

najmłodszych), natomiast p. Gąsiorowskiemu chodzi o  grupę wyczynową dla której powinien 

być trenerem nauczyciel w-f.  

P. Z. Sznycer poinformował, że jest problem transportu dot. współpracy  z CKiR                    

w Kobylance).   

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że rodzice powinni zapewnić transport. 

Działania powinny być wspólne. 

Wójt poinformował, że jest problem gdyż są tylko dwa pojazdy i dwóch kierowców, których 

obowiązuje czas pracy,  w związku z tym wójt poprosił o wyrozumiałość. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w materiałach dla radnych zostało 

przekazane : 

- sprawozdanie z rocznego raportu – ORLIK Reptowo 2017 rok– zał. nr 6, 

- informacja z SP Kobylanka w zakresie sportu na terenie szkoły – zał. nr 7, 

- informacja z SP Kunowo w zakresie sportu na terenie szkoły  – zał. nr 8, 

- informacja z SP Reptowo w zakresie sportu na terenie szkoły  – zał. nr 9, 

- informacja Wójta Gminy Kobylanka w zakresie kultury fizycznej i sportu oraz 

sprawozdania  stowarzyszeń z realizacji zadań zleconych przez Gminę za rok 2017 – zał.         

nr 10. 

Została ogłoszona przerwa  5 min. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi uprawnionymi podmiotami w roku 2017. 

Pracownik UG p. K. Jaskulska przedstawiła sprawozdanie z realizacji programu współpracy    

z organizacjami pozarządowymi za 2017 rok – zał. nr 11. 

 

Ad. 5 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka,       w tym:  informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka, w tym: 

- Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Sprawozdanie wójta stanowi zał. nr  12. 

Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Skarbnik przedstawił sytuację finansową:  

„Sytuacja finansowa 26 kwietnia 2018 r.  

Stan środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu ok.3.097 tys.zł.  

Zobowiązania Urzędu regulowane są na bieżąco.  

Zwiększenia budżetu od ostatniej sesji: 

Zarządzeniem 41/2018 w dniu 6 kwietnia, zwiększono budżet o kwotę 47,04 zł tytułem 

obsługi wypłat dodatków mieszkaniowych. 
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Wykonanie budżetu do 31.03.: Dochody 7.711 tys.zł; Wydatki 5.802 tys.zł; Nadwyżka 1.909 

tys.zł; Nadwyżka operacyjna 2.338 tys.zł, tj. 30% wykonanych dochodów ogółem.” 

Sekretarz przedstawiła informację o realizacji podjętych uchwał, która stanowi zał. nr zał. 13. 

 

Ad. 6 

Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o następujących sprawach: 

1. Do dnia 30 kwietnia 2018 r. złożenie oświadczeń majątkowych radnych. 

2. Do 30.04. 2018 r. złożenie pytań do sprawozdania Wójta z wykonania budżetu za rok 

2017. 

3. Odbyło się robocze spotkanie w obecności Pełnomocnika Wójta p. R. Bartosika 

dotyczące uchwał w zakresie sprzedaży, spożywania alkoholu. 

4. W dniu 9.06 odbędzie się nadzwyczajna sesja na której będzie udzielone honorowe 

obywatelstwo  Gminy Kobylanka. Odbędzie się poświęcenie pomnika z okazji 70-

lecia ustanowienia parafii pw. Św. Antoniego w Kobylance oraz poświęcenie 

kamienia węgielnego. 
 

Ad. 7 

Prelekcja dotycząca szlaków cysterskich. 

Mieszkaniec p. Aleksander Rek przekazał wszystkim radnym uzasadnienie podjęcia Uchwały 

Rady Gminy Miasta Szczecin i Rady Gminy Kobylanka o przystąpieniu do Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia Gmin Cysterskich – zał. nr 14 oraz przedstawił slajdy dotyczące szlaków 

cysterskich. 

Wójt poinformował, że niniejsza uchwał zostanie przedstawiona na majowej sesji Rady 

Gminy Kobylanka. 

 

Ad. 8 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Cz. Grabowska –brak wody na stacji. Sprawa naprawy dróg. 

Radny D. Szczęsny – czy jest monitorowany stan wody nad j. Miedwie? 

Radny Z. Drohomirecki – proszę o informację dotyczącą drogi w Niedźwiedziu. 

Sprawa podjazdu do remizy w Niedźwiedziu. Proszę tylko o geodetę. 

Były obiecane dwie bramki dla młodzieży ramach 50-lecia Niedźwiedzia. Czy będą 

zakupione i kiedy. 

Radny J. Malinowski – dot. ul. B. Chrobrego (ul. Boczna) – co robimy jeżeli się wykonawca 

wycofał, czy wchodzimy w przetarg. 

Radny D. Szczęsny – dot. naprawy ul. Jeziornej, jest to ok. 30 m. 

Radny G. Kłos – prośba o rozważenie możliwości wejścia do świetlicy w Bielkowie dot. 

przeniesienia pieca do kotłowni). 

Radna Cz. Grabowska – kiedy będzie poprawiona droga Cisewo – Wielichówko. 

Radny Ł. Biernacik – dot. naprawy drogi (skrzyżowanie w Reptowie k. kościoła). 

Radny G. Kłos – dot. naprawy drogi Kobylanka od Os. Zalesie do Bielkowa (zakręt). 

Została ogłoszona przerwa  5 min. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  - projekt           

nr  24/18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały zał.15  wraz z autopoprawką  - zał. nr 16. 
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Uzasadnienie do projektu uchwały nr 24/18: 

„Dokonuje się zmiany planu dochodów budżetu Gminy Kobylanka na rok 2018, w związku          

z wykonaniem bieżącym po stronie wpływów, z następującym uzasadnieniem: 

Dział Rozdz. § 

Dochody 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

600 60017 0970 5 371,00   Wpłaty i partycypacje. 

700 70005 0760 221,00   Opłaty za przekształcenie w prawa własności. 

700 70005 0970 375,00   Różne rozliczenia i wpłaty. 

756 75615 0330 60 000,00   Wpływy z podatku leśnego. 

756 75615 0630 600,00   Zwroty kosztów sądowych. 

756 75616 0570 500,00   Mandaty w postępowaniach podatkowych. 

756 75618 0490 27 742,00   Opłaty za umieszczenie urządzeń. 

801 80101 0920 20,00   Odsetki z tytułu zaległości. 

801 80104 0940 14 288,00   
Rozliczenia z lat ubiegłych z tytułu dotacji dla 

przedszkoli. 

900 90095 0570 300,00   
Mandaty w postępowaniach z zakresu ochrony 

środowiska. 

900 90095 0920            71,00       Odsetki od zaległości w opłatach. 

921 92109 0920 45,00   Odsetki od zaległości w opłatach. 

921 92109 0970 1 728,00   Różne rozliczenia i zwroty. 

921 92116 0830 339,00   Różne rozliczenia i zwroty. 

Dokonuje się również korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego zestawienia: 

Dział Rozdz. § 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie   Zmniejszenie  

600 60016 4300 25 000,00 

 

Zwiększenie limitu na zimowe utrzymanie drog. 

600 60016 6050 26 000,00 

 

Zwiększenie limitu na zadanie pn. "Budowa 

peronów autobusowych wraz z chodnikiem w 

Morzyczynie" w związku z koniecznością 

wykonania ław wzmacniających. 
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Dział Rozdz. § 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie   Zmniejszenie  

750 75023 4300 5 000,00 

 

Wydatki bieżące w zakresie wywozu ścieków, 

abonamentów, wody, serwisów, przeglądów 

technicznych - uzupełnienie limitu. 

801 80101 6050 1 030 000,00 

 

Zwiększenie limitu na realizację zadania pn. 

"Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w 

Kobylance wraz z budową infrastruktury 

komunikacyjnej i parkingów" - na podstawie 

oferty przetargowej. 

900 90095 4300 

 

90 000,00 
Utrzymanie terenu kąpieliska i terenów 

przyległych. 

900 90095 4300 55 600,00 

 

Zwiększenie limitu na wycinkę drzew - 

uzupełnienie limitu, z uwagi na wykonanie 

nieprzewidywanych prac w związku z usunięciem 

i pielęgnacją drzew, usunięciem karp w ramach 

budowy ul.Jeziornej Kobylanka-Jęczydół oraz 

innych drobniejszych. 

921 92109 4260 30 000,00 

 

Zakup mediów na świetlice i CKiR. 

921 92109 4300 20 000,00 

 

Wydatki bieżące na przeglądy kominiarskie, 

budowlane, elektryczne, ścieki i inne usługi w 

świetlicach. 

921 92109 4270 10 000,00 

 

Wydatki bieżące na serwisy, naprawy, przeglądy, 

usuwanie awarii w świetlicach. 

Z uwagi na to, iż koniecznością jest zwiększenie limitu wydatków na realizację zadania 

rozbudowy Szkoły Podstawowej w Kobylance i brak możliwości przesunięcia brakujących 

środków innych, rozpoczętych już zadań inwestycyjnych, podjęto decyzję o sfinansowaniu 

zadania inwestycyjnego z powiększonego deficytu budżetu, pokrytego środkami z emisji 

obligacji komunalnych. Obecne warunki rynkowe narzędzi finansowych SA korzystne dla 

tego typu rozwiązań.”  

Uzasadnienie do autopoprawki: 

„Dokonuje się zmiany zadania inwestycyjnego wskazanego poniżej, którego dotyczy 

zwiększenie limitu wydatków. Pierwotnie w projekcie pojawił się błąd w tym zakresie. 

Dział Rozdz. § 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie   Zmniejszenie  
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900 90095 6059 26 000,00 

 

Zwiększenie limitu na zadanie pn. „Przebudowa alei 

spacerowej w ciągu promenady nad j.Miedwie”               

w związku z koniecznością wykonania ław 

wzmacniających. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLII/294/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  – zał.                         

nr  17/głosowanie imienne – zał. nr  18/. Uchwała została podjęta wraz z autopoprawką.  
 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 – projekt nr   25/18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały zał. 19  wraz z autopoprawką  - zał. nr 20. 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 25/18: 

„Przedkłada się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Kobylanka na lata 2018-2028,                      

w związku z ze limitów na zadania inwestycyjne oraz zwiększeniem przychodów budżetu.” 

Uzasadnienie do  autopoprawki: 
„W projekcie uchwały nr 25/18 wprowadza się następujące zmiany: 

1) Zmienia się treść załącznika nr 2 do uchwały, w części dotyczącej wiersza 1.1.2.2.                 w zakresie 

łącznych nakładów finansowych i nakładów w roku 2018, według następującego brzmienia:  

Lp. Nazwa i cel przedsięwzięcia 

Jednostka 

organizacyjna 

odpowiedzialna 

za realizację 

lub 

koordynująca 

wykonywanie 

przedsięwzięcia 

Okres realizacji 

Łączne 

nakłady 

finansowe 

Nakłady w 

latach 

2018 

od do (w zł) 

 

1.1.2.2 

Przebudowa alei spacerowej w 

ciągu promenady nad jeziorem 

Miedwie - kąpielisko Zieleniewo 

Urząd Gminy 

Kobylanka      
2018 2018 308 797,00 308 797,00 

 

2) Zmienia się treść załącznika nr 2 do uchwały, w części dotyczącej wiersza 1.3.2.4.                 w zakresie 

łącznych nakładów finansowych i nakładów w roku 2018, według następującego brzmienia: 

Lp. Nazwa i cel przedsięwzięcia 

Jednostka 

organizacyjna 

odpowiedzialna 

za realizację 

lub 

koordynująca 

wykonywanie 

przedsięwzięcia 

Okres realizacji 

Łączne 

nakłady 

finansowe 

Nakłady w 

latach 

2018 
od do (w zł) 
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1.3.2.4 

Budowa peronów 

autobusowych w ciągu drogi 

powiatowej (byłej DK-10) wraz 

z chodnikiem w Morzyczynie 

Urząd Gminy 

Kobylanka 
2018 2018 242 942,00 242 942,00 

Uzasadnienie 

Dokonuje się zmiany limitów na zadania inwestycyjne wskazane powyżej. Pierwotnie   w projekcie 

pojawił się błąd w tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                        

nr  XLII/295/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka 

na lata 2018-2028– zał. nr  21/głosowanie imienne – zał. nr  22/. Uchwała została podjęta 

wraz     z autopoprawką.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/236/17 w sprawie emisji obligacji 

oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – projekt nr 26/18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały - zał. 23. 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 26/18: 

„Przedkłada się zmiany w uchwale Rady Gminy w sprawie emisji obligacji, w związku z tym,       

że emisja przeprowadzona w roku 2017 nie została dokonana w pełnym zakresie, z uwagi na 

brak zapotrzebowania na środki pieniężne, z powodu uzyskania niższego deficytu aniżeli 

planowano. Z tego powodu, unikając ponownej procedury do finansowania budżetu w roku 

2018, proponuje się przesunięcie dwóch ostatnich serii emisji obligacji w kwocie 542.000,00 

zł na rok 2018. Wymagana jest do tego uchwała Rady i aneks do umowy emisji z bankiem.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób: za-9, przeciw- 0, 

wstrzymał się- 4 uchwałę - uchwała nr  XLII/296/18 w sprawie  zmiany uchwały                   

Nr XXXIV/236/17 w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

– zał. nr  24/głosowanie imienne – zał. nr  25/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy Kobylanka – projekt nr  27/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały - zał. nr 26: 

„W związku z art. 12 ust. 1 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu w trzeźwości    

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalenie limitów, biorąc pod  uwagę 

obecną sytuację społeczną i gospodarczą oraz opinię jednostek pomocniczych gminy  uznaję 

za zasadne jej uchwalenie przez Radę Gminy Kobylanka. Dodatkowo uchwała jest realizacją 

Narodowego Programu Zdrowia, gdyż od 2002 roku limity nie uległy zmianie (szczególnie 
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zwiększeniu), przy podwojeniu liczby mieszkańców Gminy. Przez to dostępność do napojów 

alkoholowych maleje na terenie Gminy.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób: za-11, przeciw- 0, 

wstrzymał się- 2 uchwałę - uchwała nr  XLII/297/18 w sprawie  uchwalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Kobylanka  – zał.          

nr  27/głosowanie imienne – zał. nr  28/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie gminy Kobylanka – projekt nr 28/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały - zał. nr 29: 

„W związku z art. 12 ust. 3 ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalanie szczegółowych 

zasad usytuowania w/w miejsc, biorąc pod uwagę obecną sytuację społeczną i gospodarczą 

oraz opinię jednostek pomocniczych gminy uznaję za zasadne jej uchwalenie przez Radę 

Gminy Kobylanka.” 

Radny Ł. Biernacik opuścił salę obrad. Funkcję wiceprzewodniczącego podczas posiedzenia 

przejął radny B. Poliwka. Ilość radnych biorących udział w obradach – 12. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 12  radnych podjęła w następujący sposób: za-6, przeciw - 1, 

wstrzymał się- 5 uchwałę - uchwała nr  XLII/298/18 w sprawie  zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Kobylanka – zał.                   

nr  30/głosowanie imienne – zał. nr  31/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Kobylanka odstępstw od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych – projekt nr 29/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały - zał. nr 32: 

„W związku z art. 14 ust. 2b ustawy z dnia 26 października 1982 o wychowaniu w trzeźwości 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który zezwala na ustalenie miejsc, w których odstępuje się 

od zakazu spożywania napojów alkoholowych, zgodnie z zasięgniętymi opiniami 

mieszkańców ustala się takowe miejsca na terenie Gminy. Wydzielenie tych miejsc ma służyć 

utrzymaniu tradycji spotkań społeczności lokalnej oraz swobodnemu rozwojowi ruch 

turystycznego, bez utrudnień dla obywatela. Wydzielone miejsca nie wpłyną negatywnie na 

kształtowanie polityki społecznej w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi. Społeczność 

lokalna wręcz uważa, że zwiększy to ich odpowiedzialność, wrażliwość na osoby pijące poza 
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normą społeczną. Nie przewiduje w związku z tym wzrostu zagrożenia bezpieczeństwa             

i porządku publicznego.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Radny G. Kłos - dotyczący zmiany w § 1, pkt. 1 p.pod. b) wykreślić „teren przed remizą 

strażacką” a wpisać „pomieszczenie socjalne w remizie strażackiej”. 

Rada Gminy w obecności 12  radnych podjęła w następujący sposób: za-11, przeciw-0, 

wstrzymał się- 1 uchwałę - uchwała nr  XLII/299/18 w sprawie  ustalenia na terenie Gminy 

Kobylanka odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach 

publicznych – zał. nr  33/głosowanie imienne – zał. nr  34/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt         

nr 30/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały - zał. 35: 

„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. 

Dz. U. z 2017r. poz. 1875 z póź.zm.) do wyłącznej właściwości rady gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 

zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. Uchwała rady gminy jest 

wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony 

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

W myśl art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami 

(jt. Dz. U. z 2018r. poz. 121 z póź.zm.) zawarcie umów dzierżawy gruntów stanowiących 

zasób gminy na czas dłuższy niż 3 lata następuje w drodze przetargu, przy czym rada gminy 

może wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów. 

Do Wójta Gminy Kobylanka wpłynęły wnioski dotychczasowych dzierżawców,                 

wymienionych w załączniku do niniejszej uchwały o przedłużenie dzierżawy na okres 

następny. Wnioskodawcy są dzierżawcami przedmiotowych nieruchomości od wielu lat. 

Działki nr: 20/3, 45/2, 149/3 w obrębie Reptowo i 51 w obrębie Niedźwiedź przeznaczone są 

do wykorzystania rolniczego. Przedłużenie umów umożliwi dzierżawcom korzystanie            

z terenu zgodnie z dotychczasowym zagospodarowaniem a gminie zapewni możliwość 

dodatkowego dochodu. 
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W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 12  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLII/300/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  – zał.              

nr  36/głosowanie imienne – zał. nr  37/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin oraz PGL Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo, dotyczącego realizacji wspólnego przedsięwzięcia pn.: „Budowa 

odcinka drogi łączącej osiedle Szczecin – Jezierzyce z miejscowością Rekowo, stanowiącą 

fragment „Szlaku Cysterskiego” o dł. ok. 2,672 km” – projekt nr 31/18. 

Na salę obrad przybyła radna J. Kisielewska. Ilość radnych obecnych na salę obrad – 13. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały – zał. 38: 

„Przystąpienie do realizacji wspólnej inwestycji pn. ,,Budowa odcinka drogi łączącej osiedle 

Szczecin – Jezierzyce z miejscowością Rekowo, stanowiącą fragment „Szlaku Cysterskiego” 

o dł. ok. 2,672 km” z płyt jumbo.  

Droga relacji Szczecin – Jezierzyce – Rekowo przebiega przez następujące działki 

ewidencyjne: 

• dz.: 118/1 obr. Jezierzyce – wł. Gmina Miasto Szczecin – dł. ok. 130 m, 

• dz. 215 obr. Jezierzyce – wł. Gmina Miasto Szczecin – dł. ok. 630 m,  

• dz. 90 obr. Rekowo – wł. Gmina Kobylanka – dł. ok. 605 m, 

• dz. 877/1 obr. Niedźwiedź, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 122 m. 

• dz. 883/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 180 m 

• dz. 882/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 166 m 

• dz. 888/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 495 m 

• dz. 887/2 obr. Rekowo, wł. PGL LP Nadleśnictwo Kliniska – dł. ok. 344 m 

Łączna długość drogi ok. 2.672 m. 

 

Z uwagi na to, że właścicielem (zarządcą) drogi, po zakończeniu realizacji zadania, 

będzie każdy z uczestników w części zgodnie z własnością/zarządem, proponuje się 

proporcjonalny podział kosztów inwestycji uzależniony od długości odcinków drogi po 

realizacji zadania zgodnie z własnością/zarządem.  

Mając powyższe na uwadze podjęcie stosownej uchwały jest przedmiotowe i zasadne.” 
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Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Radna Cz. Grabowska – czy ta drogą ma być wykonana technologią płyt jumbo, czy coś 

jeszcze na to będzie? 

Wójt – to jest technologia płyt jumbo. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że sołtys sołectwa Rekowo p. Andrzejczak miał 

wiedzę, że droga miała być wykonana z asfaltu. Dlatego proszę o informację. 

Wójt poinformował, że dwa podmioty są za tym, aby droga była wykonana z płyt jumbo, 

więc Gmina musi się dostosować. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLII/301/18 w sprawie  zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin oraz PGL Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo, dotyczącego realizacji wspólnego przedsięwzięcia pn.: „Budowa 

odcinka drogi łączącej osiedle Szczecin – Jezierzyce z miejscowością Rekowo, stanowiącą 

fragment „Szlaku Cysterskiego” o dł. ok. 2,672 km” – zał. nr  39/głosowanie imienne – zał.   

nr  40/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok – 

projekt nr 33/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały – zał. nr 41: 

„Ustawa Prawo wodne na podstawie  art. 37 ust 2 nałożyła na Radę Gminy  obowiązek 

podjęcia uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy. 

Przez kąpielisko rozumie się wyznaczony przez radę gminy wydzielony i oznakowany 

fragment wód powierzchniowych, wykorzystywany przez dużą liczbę osób kąpiących się, pod 

warunkiem że w stosunku do tego kąpieliska nie wydano stałego zakazu kąpieli; kąpieliskiem 

nie jest: pływalnia, basen pływacki lub uzdrowiskowy, zamknięty zbiornik wodny 

podlegający oczyszczaniu lub wykorzystywaniu w celach terapeutycznych, sztuczny, 

zamknięty zbiornik wodny, oddzielony od wód powierzchniowych i wód podziemnych.  

Wniosek o ujęcie kąpieliska w wykazie kąpielisk składa organizator kąpieliska w terminie  

do 31 grudnia roku poprzedzającego sezon kąpielowy. 

Gmina Kobylanka jest organizatorem kąpieliska w Zieleniewie nad jeziorem Miedwie. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Kobylanka przygotował projekt uchwały  

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLII/302/18 w sprawie  wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2018 rok – zał. 

nr  42/głosowanie imienne – zał. nr  43/. Uchwała została podjęta. 
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Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska 

śródlądowego w Zieleniewie  nad jeziorem Miedwie na 2018 rok – projekt nr 34/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały – zał. 44: 

„Ustawa Prawo wodne na podstawie  art. 37 ust 1 nałożyła na Radę Gminy  

obowiązek podjęcia uchwały w sprawie w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie 

kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  nad jeziorem Miedwie na 2018 rok. 

Sezon kąpielowy musi obejmować okres między 1 czerwca a 30 września. Gmina 

Kobylanka jest organizatorem kąpieliska w Zieleniewie nad jeziorem Miedwie. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Kobylanka przygotował projekt uchwały  

w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie  

nad jeziorem Miedwie na 2018 rok.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLII/303/18 w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie kąpieliska śródlądowego 

w Zieleniewie  nad jeziorem Miedwie na 2018 rok – zał. nr  45/głosowanie imienne – zał.       

nr  46/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobylanka na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych – projekt         

nr 35/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały – zał. nr 47: 

„Przedstawiony projekt podziału Gminy Kobylanka na obwody wyborcze opracowany został  

z zasadami tworzenia obwodów  wyborczych wynikających z ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. 

– Kodeks Wyborczy (t.j. Dz. U. z 2017 r. poz.15, poz.1089,z 2018 r. poz. 4, poz.130, 

poz.138)  w związku z art. 13 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw  

w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania  

i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz.130). 

art.12 – w wyborach głosowanie przeprowadza się w stałych i odrębnych obwodach 

głosowania utworzonych na obszarze gminy. Podział gminy na stałe obwody głosowania 

dokonuje rada gminy , w drodze uchwały, na wniosek wójta. 

Stały obwód głosowania powinien obejmować od 500 do 4000 mieszkańców. 

W przypadkach uzasadnionych miejscowymi warunkami obwód może obejmować mniejszą 

liczbę mieszkańców.  
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Rada Gminy , tworząc obwody głosowania  ustala ich numery, granice oraz siedziby  

obwodowych  komisji wyborczych . 

Liczba mieszkańców w obwodach wynosi : 

Obwód Nr 1 – 1843 

Obwód Nr 2 – 1407 

Obwód Nr 3 – 1854 

W związku z powyższym przedłożenie niniejszej uchwały jest zasadne.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Radna Cz. Grabowska poinformowała odnośnie transportu dotyczącego przewozu do lokalu 

wyborczego, gdzie mieszkańcy Cisewa i Wielichówka będą musieli pokonać 4 lub 5 

miejscowości.  

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła w następujący sposób: za-7, przeciw-2, 

wstrzymał się-4 uchwałę - uchwała nr  XLII/304/18 w sprawie  podziału Gminy Kobylanka 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych – zał. nr  48/głosowanie imienne – zał. nr  49/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka – 

projekt nr 36/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały – zał. nr 50: 

„Zaproponowana nazwa ulicy ks. Kazimierza Drynikowskiego ma na celu upamiętnienie 20 – 

letniej posługi duszpasterskiej ks. Kazimierza Drynikowskiego w Kobylance w latach 1985 – 

2005. 

 Z inicjatywą nadania ww. nazwy ulicy wystąpili do tut. urzędu – ks. Paweł 

Żurawiński, proboszcz Parafii pw. św. Antoniego z Padwy, Rada Parafialna oraz mieszkańcy 

miejscowości Kobylanka. 

 Działka geodezyjna nr 388, obręb Kobylanka stanowi własność Gminy Kobylanka.” 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                        

nr  XLII/305/18 w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka – zał. 

nr  51/głosowanie imienne – zał. nr  52/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 21  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomników upamiętniających 

100. rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości oraz 70. rocznicę powstania Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy – projekt nr 32/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały – zał. 53: 
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„Zgodnie art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

wzniesienie pomników wymaga zgody Rady Gminy. 

Pomnik z okazji 100. rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości przedstawiać 

ma słup graniczny ochraniany przez orła z rozpostartymi skrzydłami. Na czterech 

płaszczyznach słupa mają znaleźć się płaskorzeźby z elementami niepodległościowej 

świadomości narodu polskiego kształtującej się na przestrzeni wieków. 

Pomnik z okazji 70. rocznicy powstania Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Antoniego z Padwy przedstawiać ma - stojące na kamiennym postumencie – postaci: ks. 

Piotra Głogowskiego (pierwszego proboszcza) oraz kard. Stefana Wyszyńskiego, który 

wizytował  parafię  w Kobylance w dniu   29 listopada 1957 r.  

Powyższe wydarzenia  - o znaczeniu ogólnonarodowym, jak i lokalnym – miały 

niewątpliwie wpływ na kształtowanie postaw tożsamościowych - wolnościowych                     

i patriotycznych lokalnej społeczności.   

Działki geodezyjne nr 378 i 389, obręb Kobylanka, na których mają być posadowione 

pomniki, stanowią własność Gminy Kobylanka. 

W świetle powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji  ds. Społecznych  J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Radny G. Kłos – dlaczego w uchwale są zawarte dwa pomniki i dlaczego nie są podane 

koszty. 

Wójt – dlatego, że niektóre rzeczy nie rozdzielamy. To jest pozwolenie Rady Gminy              

z grudnia. Jest to koszt ok. 180 000 zł. 

Radny G. Kłos – ta sprawa już była dużo wcześniej załatwiana. Już jest informacja w rejestrze 

umów. Dot. pierwszego pomnika - mamy informację od proboszcza, że ta sprawa toczy od 

marca. Dotyczy drugiego pomnika – proszę się zastanowić, może tablicę pamiątkową. Jeśli 

chodzi o pomnik przy kościele jestem za. Co do drugiego pomnika mam mętne informacje. 

Radna Z. Drohomirecki – ta dyskusja jest żenująca. Proszę,  aby sami radni podjęli decyzję. 

Wniosek, aby zakończyć dyskusję. 

Radna A. Grzyb poinformowała, że na posiedzeniu Komisji RGiF był wniosek, aby to 

podzielić. 

Radna A. Grzyb złożyła wniosek aby rozdzielić na dwie uchwały każdy pomnik oddzielnie. 

Salę posiedzeń opuścił radny D. Dąbkowski. Ilość obecnych radnych na sali obrad – 12. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego Z. Drohomireckiego 

w sprawie zamknięcia dyskusji, który został przegłosowany w następujący sposób:za-7, 

przeciw-5, wstrzymał się-0 w obecności 12 radnych. Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej A. Grzyb, aby wycofać 

projekt uchwały i utworzyć dwie oddzielne uchwały dotyczące pomników, który został 

przegłosowany w następujący sposób: za-5, przeciw-7, wstrzymał się-0 w obecności 12 

radnych. Wniosek nie został przyjęty.  
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Rada Gminy w obecności 12  radnych podjęła w następujący sposób: za-8, przeciw-2, 

wstrzymał się-2 uchwałę - uchwała nr  XLII/306/18 w sprawie  wyrażenia zgody na 

wzniesienie pomników upamiętniających 100. rocznicę odzyskania przez Polskę 

niepodległości oraz 70. rocznicę powstania Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego           

z Padwy – zał. nr  54/głosowanie imienne – zał. nr  55/. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 22 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi udzielił wójt: 

Radna Cz. Grabowska –brak wody na stacji. Sprawa naprawy dróg. 

Odp.: W tym roku pojawił się problem z wodą w Reptowie. 

Radny D. Szczęsny – czy jest monitorowany stan wody nad j. Miedwie? 

Odp.: Monitorujemy codziennie stan wody j. Miedwie. Jest to niepokojące. 

Radny Z. Drohomirecki – proszę o informację dotyczącą drogi w Niedźwiedziu. 

Sprawa podjazdu do remizy w Niedźwiedziu. Proszę tylko o geodetę. 

Były obiecane dwie bramki dla młodzieży ramach 50-lecia Niedźwiedzia. Czy będą 

zakupione i kiedy. 

Odp.:  Wykonawca miał się skontaktować z Urzędem. Nie znam przyczyny dlaczego tak jest. 

Pismo zostało wysłane z pytaniem dlaczego nie jest realizowana inwestycja. 

Zostało zlecone geodecie wytyczenie terenu przy remizie. 

Będę namawiał, aby wygospodarować na zakup dwóch bramek na boisko do Niedźwiedzia. 

Radny J. Malinowski – dot. ul. B. Chrobrego (ul. Boczna) – co robimy jeżeli się wykonawca 

wycofał, czy wchodzimy w przetarg. 

Odp. : Oczekujemy na wykonawcę. Dajemy czas wykonawcy zgodnie z przekazanym 

pismem. 

Radny D. Szczęsny – dot. naprawy ul. Jeziornej, jest to ok. 30 m. 

Na salę posiedzeń przybył radny Ł. Biernacik. Ilość radnych obecnych na sali obrad – 13. 

Odp. : Droga  o długości ok. 20 m. jest  do przebudowy.  To zadanie będzie realizowane 

oddzielnym zleceniem. 

Radny G. Kłos – prośba o rozważenie możliwości wcześniejszego wejścia do świetlicy           

w Bielkowie dot. przeniesienia pieca do kotłowni). 

Odp. : Wcześniej muszę oddać plac budowy w całości  dot. SP Kobylanka. Muszę czekać na 

inwestycję-podpisanie umowy. 

Radna Cz. Grabowska – kiedy będzie poprawiona droga Cisewo – Wielichówko. 

Odp. Czekamy, jesteśmy umówieni z Nadleśniczym, że dofinansują remont ok. 20 000 zł 

uznając, że drogę zniszczyły samochody Lasów Państwowych. 

Sale posiedzeń opuścił radny D. Szczęsny. Ilość radnych obecnych na sali obrad– 12. 

Radny Ł. Biernacik – dot. naprawy drogi (skrzyżowanie w Reptowie k. kościoła). 

Odp. : Sprawę zgłoszę do powiatu w sprawie remontu dróg powiatowych. 

Wójt poinformował, że są planowane środki na wspólne inwestycje (dot. dróg powiatowych). 

Jest nie prawdą, że Gmina nic nie daje. 

Radna Cz. Grabowska poinformowała, że na zebraniu wiejskim była informacja od 

przedstawiciela Starostwa, że jak  Gmina przekaże 40 000 zł to Starostwo dołoży środki na 

inwestycję. 
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Wójt poinformował, że daje co roku pismo do Starosty, że mają od Gminy środki                     

w wysokości  300 tyś zł – 400 tyś zł na wspólne inwestycje. 

Radny G. Kłos – dot. naprawy drogi Kobylanka od Os. Zalesie do Bielkowa (zakręt). 

Odp. : Jutro odbywa się spotkanie w Białych Koszarach. Jest dewastacja naszych dróg.  

Radna A. Grzyb – prośba, aby na spotkaniu zwrócić kierowcą pojazdów wojskowych, aby 

jazda odbywała się zgodnie z przepisami o ruchu drogowym.  

Radny J. Malinowski – czy mamy się niepokoić dot. SP Kobylanka? 

Wójt poinformował, że obarczono terminem. Wiadomo było ile jest zaplanowanych  środków 

w budżecie na inwestycję. Środki w budżecie są. W piątek oczekuję podpisani umowy. Bez 

dodatkowych terminów. Termin do końca sierpnia. 

Radny J. Malinowski – jeżeli nie podpiszmy umowy i co wtedy? 

Wójt – jeżeli umowa nie zostanie podpisana to tracą wadium 50 000 zł i nowy przetarg trzeba 

będzie ogłosić. Terminu nie przedłużę. 

 

Ad. 23 

Wolne wnioski i informacje. 

Radny G. Kłos poinformował odnośnie powstania nowego sklepu DINO na terenie Gminy. 

Nasi handlowcy są przeciwni. Poinformował, że handlowcy są zagrożeni. 

Wójt poinformował, że nie można tego zabronić. Nie będzie możliwości odmówienia tej 

decyzji. W 2015 r. osoby zainteresowane były u mnie i otrzymali informację, że nie zgadzam 

się na sklep. Mogę manifestacyjnie nie podpisać. Prawa im tego nikt nie odbierze. Może 

będzie jakiś problem. To prawo nabyte jest tak silne i żaden protest nie będzie brany pod 

uwagę.  

Radny G. Kłos – myślę, że coś można zrobić. 

Wójt – nie ma szansy. Zapraszam do rozmowy.  

Radny G. Kłos poinformował, że rozmowa powinna być w obecności wójta z handlowcami 

na terenie Gminy kiedy pojawiła się informacja w Urzędzie. 

Wójt poinformował, że jak będzie projekt decyzji to będziemy działać. W momencie kiedy 

powstaje dokument to dopiero mogę dyskutować. 

Przewodniczący Rady Gminy – na jakim etapie jest sprawa? 

Wójt poinformował, że jest złożony projekt. Jest ubezwłasnowolniona władza, bo to nie 

zależy od wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy – kiedy zamierzają działać? 

Wójt – nie mamy takiej informacji kiedy. Teraz wystąpili o dokumenty. 

 

Ad. 24 

Zamknięcie obrad.           

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 14.05 zamknął 

obrady XLII sesji Rady Gminy Kobylanka.  

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak      

 Przewodniczący Rady Gminy  

 

      Mariusz Ilnicki 

 

 


